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PROTOKÓŁ NR LI/18 

z obrad LI sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

na wniosek Burmistrza Pyrzyc 

zwołanej na dzień 27 LIPCA 2018 r.  

 

godzina rozpoczęcia – 09:03 

godzina zamknięcia – 09:12 

 

Do punktu 1 porządku 

       Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył obrady LI Sesji Rady 

Miejskiej w Pyrzycach.  

    

W dniu 25 lipca 2018 r. wpłynął wniosek Burmistrz Pyrzyc o zwołanie 

sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach wraz z proponowanym porządkiem obrad, 

który otrzymaliście Państwo w swoich materiałach. Zgodnie z art. 20 ust.3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym na dzień dzisiejszy, na 

godzinę 9:00 zwołana została sesja Rady Miejskiej w Pyrzycach. 

  

  Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na 15 Radnych 

obecnych jest 8 radnych, nieobecni: 

- Radny Edward Gola 

- Radna Roksana Herman – Dziubek 

- Radny Waldemar Lemiesz  

- Radny Wojciech Łubiarz  

- Radny Mariusz Majak 

- Radny Łukasz Michalski  

- Radny Mirosław Wyrodek, 

co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przywitał Panią Burmistrz wraz z współpracownikami, radnych, którzy 

przybyli na dzisiejsze obrady, dziękuję za przybycie, bo mamy wymagane 

kworum, a inaczej sesja mogłaby się nie odbyć, także tym bardziej Państwa 

witam i dziękuję za przybycie. 

 

➢ Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
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➢ Zaproszenia dla radnych o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 2 do 

protokołu; 

➢ Informacja o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 

➢ Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad stanowi 

załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Do punktu 2 porządku 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 

Pyrzyce na rok 2018 (Druk Nr 520/18). 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Bartków - Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, zmiany dotyczą przede wszystkim dochodów i wydatków. 

Otrzymaliśmy 3 umowy z grantami, oprócz wpłaty darowizny 3.400 zł na 

dożynki gminne. Powiem, co składa się na dochody: 

- Dział 010, rozdz. 01095 – 10.000 zł, dostaliśmy grant sołecki na 

zagospodarowanie terenu poprzez budowę 5 miejsc postojowych w sołectwie 

Brzesko. Te pieniądze przeznaczone są po wydatkach na ten cel, gdzie 

dokładamy udział własny 5.392,00 zł i to zadanie będzie realizowane 

w Brzesku. Ponad to w 01095 wprowadzamy kwotę 3.400,00 zł na organizacje 

dożynek gminnych zgodnie z sugestią wpłacającego czy z darowizn.  

- Dział 754, rozdz. 75412 - wprowadzamy kwotę 168.064,42 zł zwiększamy 

dochody w związku z otrzymaną dotacją celową ze środków Funduszu 

Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenitencjarnej z Funduszu 

Sprawiedliwości na realizację zadania na rzecz OSP poprzez zakup 

wyposażenia i urządzeń ratownictwa niezbędnych do udzielania pomocy 

poszkodowanym. Dodam jeszcze Pani Burmistrz i się pochwalimy, że jest to 

jedna z dwóch umów na tak pokaźne kwoty. W kwotach sięgających blisko 

200.000,00 zł na rzecz naszych OSP, dwóch w województwie. Jeszcze powiem 

jedną rzecz, to co usłyszałyśmy przy podpisaniu umowy, że bardzo dobrze 

był wniosek napisany, poparty niezbędnym uzasadnieniem, które przyczyniło 

się do tego, że ta kwota jest tak duża, z czego się bardzo cieszymy. – Dział 900, 

rozdz. 90095 - zwiększamy w pozostałej działalności komunalnej kwotę 

27.290,34 zł jest to również dotacja celowa na usuwanie barszczu 

Sosnowskiego z terenu Gminy Pyrzyce i tą kwotę również wprowadzamy po 

wydatkach.  
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To co przeczytałam o zwiększeniu dochodów idzie w drugą stronę na 

zwiększenie wydatków. 

Trzecia pozycja to jest przeniesienie wydatków jako zmniejszenie 

i zwiększenie. Przenosimy z dróg gminnych kwotę 10.000 zł jako zmniejszenie 

wydatków bieżących statutowych z Funduszu Sołectwa Rzepnowo do 

rozdziału 90095 na zadanie – „Zagospodarowanie terenu części działki 

drogowej w Rzepnowie na budowę placu zabaw”. Jest to podyktowane tym, 

że Rada Sołecka podjęła zmianę Funduszu Sołeckiego uchwalonego 

w poprzednim roku.  

Z rozdziału 60017 „Drogi wewnętrzne” przenosimy kwotę 14.000,00 zł jako 

zmniejszenie wydatków statutowych do wydatków majątkowych celem 

zwiększenia środków na realizację zadania „Przebudowa drogi gminnej 

w Nowielinie”. Koszt inwestycji oszacowano na kwotę 34.000,00 zł przy 

udziale Funduszu Sołeckiego w kwocie 20.000,00 zł.  

Z rozdziału 80110 „Gimnazja” przenosimy kwotę 71.854,80 zł do rozdziału 

75023 w związku z tym, że przejęliśmy obsługę finansową Szkoły 

Podstawowej z siedzibą przy ul. Rejtana, chodzi o przejęcie księgowej.  

Z rozdziału 92109 „Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby” przenosimy 

kwotę 5.392,00 zł jako zmniejszenie wydatków bieżących statutowych do 

rozdziału 01095. To jest to, co czytałam „Zagospodarowanie terenu poprzez 

budowę 5 miejsc postojowych w sołectwie Brzesko” związane z otrzymanym 

grantem. 

Kolejna pozycja z rozdziału 92695 „Pozostała Działalność” przenosimy kwotę 

11.331,40 zł jako zmniejszenie wydatków majątkowych z zadania „Zakup 

i montaż siłowni zewnętrznych w Żabowie”, również dotyczy Funduszu 

Sołeckiego. Przenosimy ją do rozdziału 92109 jako zwiększenie wydatków 

bieżących statutowych na zadania „Poprawa infrastruktury technicznej 

świetlicy w Żabowie poprzez wykonanie dokumentacji projektowej 

ogrzewania gazowego”, również zmiana uchwały przez Radę Sołecką, Rady 

Sołeckiej dotycząca Funduszu Sołeckiego. Kolejna pozycja i ostatnia 

zmieniamy w uchwale budżetowej w § 14 i 15 na sugestie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, w związku z tym, że na poprzedniej sesji uchwaliliśmy 

zobowiązanie z tytułu zaciąganej pożyczki, wprowadzamy limit, który 

wpisuje kwotę tej pożyczki do wysokości 3.000.000,00 zł i oczywiście 

upoważnia Burmistrza do zaciągania tych zobowiązań.  
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Radny Jerzy Wroński -  Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Pani 

Burmistrz, chciałbym się odnieść do tego punktu z uśmiechem na twarzy, 

z radości o pozyskane właśnie pieniążki na rzecz jednostek Ochotniczych 

Straży Pożarnych i za ten wniosek, co przed chwilą był przedstawiony, że taki 

piękny wniosek był złożony. W związku z tym pozyskaliśmy pieniądze na 

bezpieczeństwo naszej gminy, chciałbym serdecznie Pani Burmistrz z całego 

serca podziękować. Dziękuję bardzo.  

 

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady- Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Pyrzyce na rok 2018 (Druk Nr 

520/18). 

 

Wynik głosowania: 

 Stan radnych na sali – 8; za -8; przeciw- 0; wstrzymało się -0;  

Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady.  

Uchwała Nr LI/452/18 stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.  

 

Do punktu 3 porządku 

         Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/40/15 Rady 

Miejskiej w Pyrzycach z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie poboru 

podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego – należnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (Druk Nr 521/18). 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt – Szanowni Państwo, w związku z tym, 

że przeprowadzono wybory sołtysa w miejscowości Rzepnowo, sprawa czysto 

techniczna aby tą uchwałę podjąć.  

 

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/40/15 Rady Miejskiej 

w Pyrzycach z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie poboru podatku od 
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nieruchomości, rolnego i leśnego – należnego od osób fizycznych w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso (Druk Nr 

521/18). 

 

Wynik głosowania: 

 Stan radnych na sali – 8; za -8; przeciw- 0; wstrzymało się -0;  

Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady.  

Uchwała Nr LI/453/18 stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku 

         Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału Gminy 

Pyrzyce na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu (Druk Nr 522/18). 

  

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt  - Chodzi o to, że ostatnio nadaliśmy 

drodze gminnej nazwę, chodzi o ulice Tęczową. W związku z tym ten podział 

na okręgi wyborcze musi być uaktualniony.  

 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady- Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie projekt uchwały 

o zmianie uchwały w sprawie podziału Gminy Pyrzyce na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu (Druk Nr 522/18). 

 

Wynik głosowania: 

 Stan radnych na sali – 8; za -8; przeciw- 0; wstrzymało się -0;  

Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady.  

Uchwała Nr LI/454/18 stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku 

         Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału Gminy 

Pyrzyce na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych (Druk Nr 523/18).  
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Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt – To również jest wiązane z nadaniem 

drodze gminnej nazwy ul. Tęczowa i wymaga to uaktualnienia.  

 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady- Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie projekt uchwały 

o zmianie uchwały w sprawie podziału Gminy Pyrzyce na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych (Druk Nr 523/18). 

 

Wynik głosowania: 

 Stan radnych na sali – 8; za -8; przeciw- 0; wstrzymało się -0;  

Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady.  

Uchwała Nr LI/455/18 stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku 

           Zamknięcie obrad.  

 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – W związku z wyczerpaniem porządku 

obrad dzisiejszej sesji, zamknął obrady LI sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach. 

Protokołowały: 
Magda Pacholczyk  
Anna Piotrowska 
 

            Przewodniczący Rady 

                      Paweł Chyt 

 


